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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Néhány kérdés a szakképzéssel kapcsolatosan..." 

Az elmúlt években nagymértékben és folyamatosan változtatták a szakképzési előírásokat. A 
bizonytalanság meghozta keserű gyümölcsét, egyre kevesebben akarnak szakképzésben tanulni és 
ezen a jövő évi tervezett gimnáziumi férőhelyek csökkentése sem fog változtatni. A jövő évi 
előterjesztésből is látható, hogy nem fogja a kormány minden régióban biztosítani a megfelelő 
ellátást, pedig államilag ellátott feladata lenne! „A szakképzési rendszer kiemelt feladata a 
munkaerő-piaci igényekhez való folyamatos igazodás.” – nyilatkozta az előterjesztő részéről 
Pölöskei Gáborné helyettes államtitkár. A 2019/2020. tanévre vonatkozó szakmaszerkezeti 
döntésről és a 2019/2020. tanévben Szabóky Adolf Szakképzési Ösztöndíjra jogosító 
szakképesítések tekintetében pontosan mikor és kivel egyeztetett a kormány és kik döntötték el az 
előterjesztés véglegesítését? Kik, milyen érintett fenntartók, szervezetek, mikor véleményezték a 
dokumentumot, amikor a véleményezési határidő lejárta előtt egy héttel még nem volt nyilvános az 
anyag? A fővárosban és az egyes megyékbe milyen hatástanulmányok alapozzák meg a szerkezeti 
és létszám kereteket? Milyen szakmai véleményezések alapján határozták meg a finanszírozási 
fokozatokat, kereteket? Kik és mi alapján fogják a fenntartók és iskolák között szétosztani a 
keretlétszámokat, a Nemzeti Szakképzési és Felnőttképzési Hivatal vagy az új szakképzési 
kancellárok? 
Néhány példa a támogatások teljesen érthetetlen meghatározására:
Pedagógiai és Családsegítő munkatárs (54-140-02)
Korlátozottan támogatott, Hajdú-Biharban és Pest megyében nem támogatott.
Pszichiátriai gondozó (55-762-04)
Se, budapesti, sem megyei szinten nem támogatott.
Rehabilitációs nevelő, segítő (54-762-01)



Baranyában, Budapesten korlátozottan támogatott, máshol viszont nem.
Szenvedélybetegeket gondozó (55-762-05)
Sehol nem támogatott képzés.
Szociális, gyermek- és ifjúságvédelmi ügyintéző (55-762-06)
Korlátozottan támogatott Békésben, Budapesten, Hajdú-Biharban és Tolnában.

Aki szakember, tudja, hogy pont ezekre a speciális végzettséggel rendelkező dolgozókra égető 
szükség van az oktatásban, gyógypedagógiában és egészségügyben is! Önök miért nem látják be 
ennek szükségességét?
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